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Abstract (en)
The invention relates, in particular, to protection from X-radiation in image intensifier tube housings. <??>The housing according to the invention
comprises, on the one hand, an envelope (25) of a thermoplastic material loaded with a powder of an X-radiation absorbent material, and on the
other hand, a shield (24) against external magnetic fields, the said shield being in contact with the envelope. <??>The X-radiation absorbent screen
thus consists at least partially of the envelope (25). <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne notamment la protection vis-à-vis des rayonnements X dans les gaines de tubes intensificateurs d'images. La gaine conforme à
l'invention comprend d'une part une enveloppe (25) en un matériau thermoplastique chargé par une poudre d'un matériau absorbant le rayonnement
X, et d'autre part un blindage (24) vis-à-vis des champs magnétiques extérieurs, ledit blindage étant au contact avec l'enveloppe. L'écran absorbant
le rayonnement X est ainsi constitué au moins partiellement par l'enveloppe (25). <IMAGE>
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